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2009Z14678
Vragen van de leden Kuiken en
Hearts (beiden PvdA) aan de
ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over de werkwijze
van advocaten bij
schadevergoedingen na rampen,
(Ingezonden 13 augustus 2009)

1
Kent u het bericht «Vergoeding na
vliegramp vatt ongunstig uitw?1

2
Is het bericht waar dat Nederlandse
advocaten indirect werken met het in
Nederland verboden «no cure no
pay»-systeem? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, op welke wijze gaat u een einde
maken aan deze werkwijze?

3
Is het bericht waar dat betrokken
advocaten twee keer geld verdienen
aan de slachtoffers van de vliegramp
met Turkish Airlines? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, wat is uw mening
hierover?

4
Bent u bereid te onderzoeken of de
advisering en afhandeling van dit
soort schadevergoedingen nu correct
en effectief gebeurd, en waar nodig
en mogelijk aanbevelingen voor
verbeteringen te doen?

1 DeTelegraaf, 24juli2009.
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